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Plats Hållbarheten, KS-salen, Stadshuset 

Sammanträdestid 2022-12-08, kl. 13:30 – 15:40

Närvarande representanter

Ledamöter Kerstin Rosell, ordförande (SN) 
Gerd Silk, vice ordförande, SPF Seniorerna
Stig Agnåker (KS)
Kerstin Zander, PRO 
Eva Nilsson, SPF Seniorerna

Ersättare Gert Persson (SN)
Eva Johansson, PRO

Tjänstemän Johan Klingborg, socialchef, § 58
Jennie Vallin, verksamhetsutvecklare, socialförvaltningen, § 58
Jacob Strand, controller, socialförvaltningen, § 58
Jeanette Rydberg, färdtjänsthandläggare, Region Halland, § 59
Lina Österhult, dokumentcontroller, kansliavdelningen

Paragrafer §§ 53-64

Justering Ordföranden och Gerd Silk

Digitala underskrifter Ordföranden Kerstin Rosell 
Justerare Gerd Silk  
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§ 53 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 54 Val av justerare
 Till justerare väljs Gerd Silk. 

§ 55 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 56 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Sammanfattning ärendet 
Genomgång av senaste mötets protokoll.

§ 57 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

- Kerstin Zander rapporterade från Regionala pensionärsrådets, RPR, möte förra 
veckan. Där informerades det bland annat om läkemedel, till exempel så har 47,6 % 
av de som har läkemedel mer än ett läkemedel. Många har problem att hålla reda på 
sitt flertal läkemedel och det finns ett stort missnöje nationellt bland de äldre med 
sin vård.  

- SPF Seniorerna hade skrivit att de önskar fler medlemmar i rådet, detta kommer 
inte ändras. 

- Information om listning på vårdcentraler, många vill sänka listantalet och det 
kommer troligen bli ett högre tak. 

- Den 21 april ordnas en temadag på Katrinebergs folkhögskola, även 
socialförvaltningarna i kommunerna är inbjudna. Inbjudan kommer skickas ut 
senare. 
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§ 58 Information från Socialförvaltningen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Jacob Strand informerade om Socialförvaltningens internbudget. Kommunens budget 
beslutades i kommunfullmäktige i juni och förra veckan beslutade socialförvaltningen 
om internbudgeten. Internbudgeten innefattar förändringar av principiell karaktär, som 
till exempel statsbidrag om god vård och omsorg av äldre. Budgeten är justerad efter 
återtagandet av LSS-verksamheterna.

Det ekonomiska läget är tufft och besparingar behöver göras i budgeten. Kommunen ser 
över bland annat beläggningen på dagverksamheter och omställning nattbemanning på 
särskilt boende. Ingen personal har dragits in i äldrevården. Kommunen har även ett 
nytt hjälpmedelsavtal. Socialförvaltningen ser över sina arbetssätt och rutiner. 

Jenny Vallin informerade om förslaget på en äldreomsorgslag. I december 2020 
beslutade regeringen att tillsätta en utredare med uppdrag att föreslå en ny 
äldreomsorgslag. Falkenberg och Halmstads kommuner har fått utredningen Ökad 
kvalitet och jämlikhet i vård och omsorg för äldre personer, SOU2022:21 på remiss. 

Äldreomsorgslagen ska komplettera socialtjänstlagen. Den nya lagen ska träda i kraft i 
januari 2024 och medför även ändringar i hälso- och sjukvårdslagen. Falkenbergs 
kommun är positiva till kvalitetshöjningar men har framfört synpunkter, kommunen 
saknar bland annat en analys över en möjlighet att istället för en ny lag se över och 
revidera socialtjänstlagen. Kommunen anser även att namnet är något missvisande 
eftersom lagen även infattar personer under 65 år, behoven ska vara avgörande vid 
behov av insats, inte åldern. Förslaget ställer även högre krav på personalens 
kompetens. 

Fråga från rådet om det kommer innebära att vi får kommunala läkare. Johan Klingborg 
svarar att kommunen idag har kontakt med läkare om till exempel utskrivningar. 
Kommunen kommer inte ha några egna läkare. 

Johan Klingborg informerade om riktlinjer för kommunens mötesplatser. Mötesplatser 
är en förebyggande insats då ensamhet och otrygghet är återkommande problem. 
Remissen är utskickad till föreningarna/intresseorganisationer innan beslut tas i 
nämnden och förvaltningen väntar just nu in remissvar. Riktlinjen förväntas tas upp av 
nämnden i vår. 

§ 59 Information från Region Hallands färdtjänstavdelning 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.
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Sammanfattning av ärendet
Jeanette Rydberg informerade om färdtjänstresor, de hanterar alla kommuner i Region 
Halland förutom Kungsbacka. Det finns olika typer av resor: färdtjänst (inom 
hemkommun och grannkommun), länsfärdtjänst (området sträcker sig mellan 
Helsingborg och Göteborg ungefär) och riksfärdtjänst till övriga delar av landet. 

Det är färdtjänstlagen som anger om man har rätt till färdtjänst eller inte. Ansökan görs 
genom 1177 eller genom blankett och handläggningstiden är ca 4 veckor, ibland krävs 
även ett utlåtande från vården. 

Beviljad färdtjänst kan nyttjas till fritid, studier, arbete eller daglig verksamhet till 
exempel. Fordonstypen anpassas efter behovet. Trappklättring kan beviljas under en 
begränsad tid. Färdtjänst räknas som allmän kollektivtrafik och samordnas alltså med 
andra resenärer. Är man beviljad färdtjänst får man ta med sig en medresenär. 

Man kan även ansökan om särskilda behov som ledsagare, direktresor (resor utan 
omvägstid) eller ensamåkning (resor utan samordning). Länsfärdtjänst omfattar Halland 
och angränsade kommuner och kräver att man redan är beviljad färdtjänst. 
Riksfärdtjänst lyder under en ersättningslag och kommunen lämnar ersättning för 
reskostnader för personer som nyttjar den. 

Ska personen besöka läkare används inte färdtjänst utan sjukresa. Kommunen ansvarar 
för färdtjänsten men sjukresor ligger under regionen. Är man berättigad till färdtjänst 
får du också använda dig av sjukresor och det behövs inget särskilt intyg. Sjukresor har 
ett högkostnadsskydd på 2000 kr och en sjukresa kostar 100 kr per resa. Har man fyllt 
85 år i Halland får man alltid använda sig av sjukresor. 

Fråga från rådet gällande att färdtjänstbeviset numera gäller tillsvidare. Det stämmer, 
reglerna är ändrade och har man en bestående nedsättning kan man numera få 
färdtjänstbeviset tillsvidare. 

§ 60 Rapport från Kommunstyrelsen 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Stig Agnåker representerade kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har bland annat 
beslutat om avgifter för socialtjänsten samt fått information om att det kommer bli en 
fördyring av Trädgården. 
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§ 61 Rapport från Socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Kerstin Rosell rapporterade från Socialnämnden. Socialnämnden har träffat 
Kommunstyrelsen tillsammans med FABO. Projektet förväntas blir 110 miljoner 
kronor dyrare, bland annat då byggkostnaderna blivit högre, dessutom var skicken på 
husen sämre än förväntat. Fabo bygger och Socialförvaltningen är beställare. Hyran 
kommer bli 1,7 miljoner per år. 

Återtagande av Synapsen rullar på, den 1 januari övergår verksamheten i kommunal 
regi. 

Nämnden kommer få en dragning av planering av nästa års semesterbemanning. 

§ 62 Mötestider 2023

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna de föreslagna mötesdatumen för 2023.

Sammanfattning av ärendet
Förslag till mötesdatum för 2023 presenterades: 

8 februari, kl. 13:30-15:30
11 april, kl. 13:30-15:30
15 juni, kl. 13:30-15:30
31 augusti, kl. 13:30-15:30
19 oktober, kl. 13:30-15:30
6 december, kl. 13:30-15:30

§ 63 Information från Kommunfullmäktiges valberedning

Ärendet utgår.  

§ 64 Övriga frågor 

Kerstin Rosell tackar rådet för dessa fyra år som ordförande. Gerd Silk tackar Kerstin 
för hennes ordförandetid och anser att rådet har ett bra samtalsklimat och bra 
samarbete. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Kerstin Rosell Vice ordförande: Gerd Silk
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: Kerstin Jenny-Ann Rosell
Date: 2022-12-15 16:11:32
BankID refno:  709459ef-6837-4709-9065-1384531bcdd0

Signed by: GERD SILK
Date: 2022-12-15 15:35:50
BankID refno:  dd69dbb2-560a-4317-baca-b6fff2399f64


